
   

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i B1973 mandag den 2. marts 2022 klokken 17:00 

Deltagere, Henrik, Maja, Jan, Mette, Kenneth & Merete 

Afbud: Ingen 

1. Referat fra sidste møder referat fra det sidste møde blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. GF Vi har indkaldt til GF, det bliver annonceret i Herlev Bladet 14 dage før.  Per Ølund har sagt ja til at 
være dirigent.  

 
Kontingentoplæg blev gennemgået, og oplæg gjort færdigt til brug for GF.  
 

3. Frivillighedsfest Vi gennemgik alt omkring årets frivillighedsfest, og fik styr på de sidste detaljer.  
 

4. Sportschef Der er afholdt møde med Flemming Tange omkring hans rolle, og hvad der er fokusområder 
det næste ½ år.  Vi følger løbende op med Flemming. 
 

5. Priser cafe Momse Vi vurderede de nuværende priser og fastholder dem for nu. Vi vil løbende holde 
øje med prisudvikling, og sikre de er på rette niveau. 

 
6. Samarbejde med andre klubber Vi er blevet kontaktet af Bella i forhold til at etablere et samarbejde. 

Maja som er ansvarlig for vores pige-fodbold, tager dialogen videre med de relevante i B1973 og 
herefter med Bella.  

 
7. Årshjul Vi gennemgik det fremsendte oplæg til årshjul, og hver især gennemgår og kommer med input. 

Vi skal se på, om vi kan få udarbejdet tavler over organisationen baseret på dette oplæg og de tavler 
som tidligere hang i klubben.  
 

8. Trænermøde Kommunikation af forårets trænermøde sker snarest.  
 

9. Kommunikation Vi sender et nyhedsbrev efter GF 24. marts 2022.  
 

10. Opfølgning budget Vi gennemgik udkast til årsregnskab og budget for 2022. Vi gennemgår hver især, og 
kommer med kommentarer hertil.  

 
11. Nyt fra formanden, administrationen, kasser m.v 

 
Formand Intet nyt. 
  
Administration Intet nyt.  
 
Kasser Intet nyt.  
 
HR: Intet nyt.  



   

 

 
Event- og marketing: Intet nyt. 
 
Corona-task force: Intet nyt.  
 
Pigeafdelingen Pigeafdelingen har holdt møde med Kasper Kaiser, hvor de vendte udfordringer, gode 
ideer m.v.  
 
Børnefodbold og Teen. Vi kæmper med trænere på flere hold 
 
Dame- og herresenior: Intet nyt.    
 
Fitness Intet nyt 
 
Byggeudvalget Intet nyt  
 

12. Eventuelt Vi starter planlægning af 50 års jubilæum og Merete indkalder til møde.  
 

13. Næste bestyrelsesmøde mandag 4. April 2022 klokken 17:30 


